
Protokół nr 9.15

ze wspólnego posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji  Rady Miasta Ełku oraz
Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Rady Miasta Ełku, które odbyło się  w dniu 25

czerwca 2015 roku w godzinach 1230– 1425   w siedzibie Muzeum Historycznego w Ełku.
Obrady  obu  Komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i
Rekreacji Andrzej Koc.

W   posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji  Komisji  Turystyki,  Sportu  i
Rekreacji Rady Miasta Ełku w/g załączonej listy   obecności; na   15  członków  Komisji     w
posiedzeniu  uczestniczyło  11 oraz członkowie  Komisji  Oświaty,  Kultury i  Rodziny Rady
Miasta Ełku w/g załączonej listy  obecności; na   12  członków  Komisji  w  posiedzeniu
uczestniczyło 11. W związku z tym obrady Komisji  i podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli radni: Dariusz Dracewicz, Jan Gróndwald, Dorota
Kruszewska i Krzysztof Wiloch.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Zastępca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
 Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
 Dyrektor Muzeum Historycznego w Ełku – Kazimierz Bogusz,
 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Konrad Siemenkiewicz,
 Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
 Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju – Renata Samełko,
 Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej – Irena Katarzyna Podlecka,
 Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds organizacji pozarządowych – Maciej Juchniewicz,
 radca prawny Urzędu Miasta – Zbigniew Rachwalski.

Przyjęty porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Omówienie spraw związanych z funkcjonowaniem Muzeum Historycznego.

4. Organizacja wypoczynku letniego dla dzieci, młodzieży w szkołach i w mieście.

5. Opinia Komisji do projektów uchwał:
1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027,
2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2015,  
3) zmieniająca uchwałę Nr XXIX/290/08 Rady Miasta Ełku z dnia 29 maja 2012 roku w

sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata
2008 – 2018”, zmienionej uchwałą Nr XX.181.2012 z dnia 29 maja 2012 r., 

4) w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  projektu  „Ełcki  system  wsparcia  osób  dotkniętych
przemocą w rodzinie” w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie jednostek samorządu
terytorialnego w tworzeniu systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie” edycja 2015
oraz w sprawie zabezpieczenia  środków, niezbędnych na realizację projektu w przypadku
otrzymania dofinansowania, 

5) w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Ełku. 
6. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1    
Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Andrzej Koc na wstępie przywitał

przybyłych na posiedzenie; radnych, Zastępcę Prezydenta Miasta, Naczelników Wydziałów,
a następnie zapoznał zebranych z propozycją porządku obrad.
Członkowie  Komisji  jednomyślnie  -  poprzez  aklamację  przyjęli  proponowany  porządek
obrad jw. 



Do punktu  2 
Przewodniczący   Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  zwrócił  się  o

zgłaszanie  uwag  do  protokółów z  poprzedniego  posiedzenia  Komisji  Turystyki,  Sportu  i
Rekreacji oraz Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny.

Członkowie Komisji Turystyki,  Sportu i Rekreacji   nie zgłosili  uwag  i jednomyślnie,
poprzez  aklamację przyjęli  protokół  Nr  8.15  z dnia  21  maja  2015  roku  z  ostatniego
posiedzenia Komisji.
Następnie  członkowie  Komisji Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  nie  zgłosili  uwag
i jednomyślnie, poprzez aklamację przyjęli protokół Nr 8.15 z dnia 20 maja 2015 roku oraz
protokół nr 9.15 z dnia 26 maja 2015 roku z ostatnich dwóch posiedzeń Komisji. 

Do punktu 3 
Dyrektor Muzeum Historycznego Kazimierz Bogusz na wstępie powiedział, że budżet na

ten rok zamyka się kwotą 1.203 tys. zł. Otrzymaliśmy o 700 tys. zł mnie niż postulowaliśmy.
Na  dzień  dzisiejszy  wydaliśmy  już  około  400  tys.  zł.   Kolej  wąskotorowa  to  bardzo
kosztochłonne przedsięwzięcie.
Z tego co już wykonaliśmy na EKW:
 remont pomieszczeń na dole budynku stacyjnego pod wystawę eksponatów  i przygotowanie

pomieszczenia do sprzedaży biletów, wykonano oświetlenie,
 sprzedano elementy zbędne na kolei,
 przestawiono część taboru w jedno miejsce,
 podzielono teren na dwie części, jedna z nich będzie zamknięta dla zwiedzających,
 przygotowano szlak do Sypitek (odebrany przez dozór techniczny).
EKW to jeden wielki i ciągły remont i potrzebne są odpowiednie inwestycje.
W grudniu 2013 roiku otrzymaliśmy środki finansowe na wykonanie koncepcji. W 2014 roku
przeprowadzono ogólnopolski konkurs skierowany do firm architektonicznych. 

Konkurs na zagospodarowanie terenu zabytkowej kolei wygrała firma Inarko z Gliwic. Jej
wizja ma w pewnym sensie uratować Ełcką Kolej Wąskotorową — mimo że wciąż oferuje
przejazdy turystyczne  — pilnie  potrzebuje  modernizacji.  Jednym z  autorów koncepcji  jest
Andrzej Duda.
Chcieliśmy harmonijnie połączyć zabytkową kolej wąskotorową z elementami nowoczesnej
architektury.  Tą nowoczesną częścią  będzie budynek muzealny,  który jednocześnie będzie
bramą wejściową od strony ulicy.  Będzie tam dużo przestrzeni i zieleni. Będzie też bardzo
funkcjonalny podział na strefy użytkowania: część techniczna z przejazdami turystycznymi,
klasyczne muzeum, ale też część rekreacyjna będąca parkiem odkrywców kolei. To ma być
nasza propozycja dla dzieci i młodzieży.  W samym muzeum będziemy mówili nie tylko o
historii kolei, ale także miasta i regionu.
Rozstrzygnięcie  konkursu  na  projekt  to  dopiero  początek  walki  o  nowe  życie  ełckiej
wąskotorówki.  Kolejnym  etapem  będą  negocjacje  z  autorami  zwycięskiej  koncepcji.
Tematem  rozmów  będzie  ustalenie  szczegółów  zamówienia  na  przygotowanie  całej
dokumentacji  projektowej,  aby  następnie  zarządca  zabytku  mógł  przygotować  się  do
konkursów unijnych. Według wstępnych szacunków cała inwestycja może kosztować około
9-10 mln zł. Ełcka Kolej Wąskotorowa to perełka w skali województwa. 
Wywiązała się dyskusja.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Bogusław Wisowaty – torowisko wymaga remontu,
czy w związku z tym pozyskano jakieś podkłady od kolei szerokotorowej?

Dyrektor  Muzeum Historycznego  Kazimierz  Bogusz  – nie  są  to  takie  same podkłady
może jednak przygotować informację ile za jaką kwotę tych podkładów było.

Radny  Nikodem  Kemocer  zwrócił  uwagę,  że  należy  kupować  dobre  i  z  gwarancją
podkłady, to jest bezpieczeństwo przewozu ludzi.

Radny  Robert  Klimowicz  –  są  rzeczy  ważniejsze.  Dyrektor  powiedział,  że  powstaje
koncepcja rewitalizacji i obejmie ona 5 ha naszego miasta. Czy jest ta kwota już oszacowana,



czy  znamy  kwotę  całego  projektu  rewitalizacji?  Ile  udałoby  się  nam  pozyskać  środków
zewnętrznych a ile musielibyśmy włożyć pieniędzy z budżetu miasta?  

Dyrektor Muzeum Historycznego Kazimierz Bogusz – robione są w tej chwili remonty,
które są niezbędne i nie kłócą się z koncepcją rewitalizacji. Jeśli chodzi o podkłady kolejowe,
istniały obawy, czy są one właściwe. Podkłady wąskotorowe mają swoją specyfikę.  Może
odpowie w tym temacie pisemnie.
Jeśli chodzi o koncepcję rewitalizacji może ona kosztować ok. 9,5 mln zł. z naciskiem przede
wszystkim na rewitalizację.

Naczelnik  Wydziału  Strategii  i  Rozwoju Renata  Samełko dodała,  że  aby aplikować o
środki  zewnętrzne  potrzebne  jest  wykonanie  dokumentacji  technicznej.  Teren  EKW  jest
wpisany do lokalnego programu rewitalizacji. Będziemy się starali ten projekt poetapować,
gdyż  wchodzi  w  to  również  budowa nowego  budynku,  na  co  na  pewno  nie  otrzymamy
dofinansowania w ramach rewitalizacji,  możemy pozyskać 85% dofinansowania.  Pierwsza
część, pod obszar nadający się do rewitalizacji, druga cześć do programów ZIT z dziedzictwa
kulturowego i też do RPO. Jeśli chodzi o nowy budynek robimy rozpoznanie w programie
Polska-Litwa. Dużym plusem jet to, że mamy koncepcję architektoniczną.

Radny Robert Klimowicz – kiedy ta inwestycja mogłaby być zrealizowana kompleksowo?
Jest top duże obciążenie dla miasta, czy moglibyśmy się pozbyć „problemu” nie inwestując?

 Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Renata Samełko – od 5 do 6 lat. 
Radny Piotr Karpienia – jak będzie później z utrzymaniem tych wszystkich obiektów, ile

to będzie kosztowało?
Dyrektor  Muzeum Historycznego Kazimierz  Bogusz – jest  to  instytucja  kultury,  która

nigdy na siebie nie zarobi. Trudno teraz mówić o kosztach utrzymania przed realizacją. 
Kolej wąskotorowa jest wpisana do rejestru zabytków. Nie ma możliwości jej oddania.

Do punktu  4  
 Z-ce prezydenta Miasta  Artur  Urbański  powiedział,  że  Wydział  Edukacji  przygotował

informację  dotyczącą  wypoczynku  letniego  organizowanego  przez  placówki  oświatowe
w miesiącu lipcu i sierpniu 2015 roku – informacja w załączeniu do protokołu.

Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds organizacji pozarządowych Maciej Juchniewicz – w
ramach  dofinansowania  stowarzyszeń  podpisanych  zostało  16  umów na  kwotę  64  tys.  zł.
Z  wypoczynku  skorzysta  860  osób.  Do  30  czerwca  można  jeszcze  składać  oferty  na
organizację  wypoczynku.  Szczegółowe  zestawienie  zostanie  w  terminie  późniejszym
przedłożone radnym.
Obie Komisje zapoznały się z informacją. Nie wniesiono uwag.

Do punktu  5  
Przed rozpoczęciem omawiania i  opiniowania projektów uchwał obie Komisje,  poprzez

aklamację  przyjęły,  że głosowanie  nad opinią  do poszczególnych projektów uchwał będzie
odbywać się wspólnie.
1)   Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027, który obejmuje zmiany:
I. W załączniku nr 1 zmiany w roku 2015, w tym:
1. Zmniejsza się dochody w 2015 r. o kwotę 1 225 928 zł, w tym:
    - dochody bieżące zwiększa się o kwotę 70 286 zł (zwiększenie wpływów z usług – 
       pozostała działalność komunalna, usuwanie azbestu – dział 900 rozdział 90095 § 0830 
       - 286 zł, dotacja z budżetu Wojewody dla ECK – dział 921 rozdział 92109 § 2710 
       - 70 000 zł),
    - dochody majątkowe zmniejsza się o kwotę 1 296 214 zł (rezygnacja z realizacji 
        projektu „Jaśniejsze sąsiedztwo” – dział 900 rozdział 90015 § 6297 - zmniejszenie 
        dochodów o kwotę 619 850 zł, korekta wniosku o dofinansowanie inwestycji 
        „Przebudowa ul. Kilińskiego’ – dział 600 rozdział 60016 § 6330 - zmniejszenie 
        dochodów o kwotę 676 364 zł),
2. Zwiększa się wydatki 2015 r. o kwotę 441 072 zł, w tym:



    - wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 785 286 zł (zwiększenie wydatków na: pozostałą
       działalność komunalną – usuwanie azbestu – dział 900 rozdział 90095 § 2900 - 1 960 zł, 
       dotację dla ECK – dział 921 rozdział 92113 § 2480 - 70 000 zł, dotacje dla organizacji 
       pozarządowych - 100 000 zł, w tym: – dział 851 rozdział 85195 § 2360 – 30 000 zł, 
       dział 854 rozdział 85412 – 20 000 zł, dział 921 rozdział 92195 § 2360 – 20 000 zł, 
       dział 926 rozdział 92695 § 2360– 30 000 zł, współfinansowanie pobytu dzieci 
       w pieczy zastępczej - dział 852 rozdział 85204 § 4300 – 100 000 zł, remonty ulic - dział 
       600 rozdział 60016 § 4270: Grodzieńskiej – 150 000 zł i Cichej - 50 000 zł, remont 
       elewacji budynku przy ul. Gizewniusz 6A – dział 700 rozdział 70095 § 4270 
       - 220 000 zł, pielęgnację zieleni na powierzchni składowiska odpadów komunalnych 
       w Siedliskach – dział 900 rozdział 90002 § 4300 – 22 000 zł, remont kanalizacji 
       deszczowej w ulicy Baranki – dział 900 rozdział 90001 § 4270 - 73 000 zł, zmniejsza się
      dochody w gospodarce mieszkaniowej – remonty o kwotę 1 674 zł – przeniesie 
      na usuwanie azbestu – dział 700 rozdział 70095 § 4270),
    - wydatki majątkowe zmniejsza się o kwotę 344 214 zł (zwiększa się wydatki 
        majątkowe na realizację zadań inwestycyjnych: „Budowa miejsc parkingowych 
        w pasie drogowym ul. J. Brzechwy” – dział 600 rozdział 60016 § 6050 - 52 000 zł, 
      „Budowa ulic: Jesienna, Wiosenna, Letnia, Spacerowa” – dział 600 rozdział 60016 § 6050
       - 400 000 zł, „Zaprojektowanie i wybudowanie nowego kolektora deszczowego 
       odwadniającego tereny osiedla „Jeziorna” – dział 900 rozdział 90001 § 6050 - 350 000 zł,
      „Budowa ul. Szosa Obwodowa” – dział 600 rozdział 60016 § 6050 - 516 387 zł  
      oraz zmniejsza się wydatki na inwestycje: „Przebudowa ul. Kilińskiego” – dział 600 
      rozdział 60016 § 6050 - 676 364 zł, „Budowę drogi pożarowej przy SP 9 i Gimnazjum 
      nr 3’ – dział 801 rozdział 80110 § 6050 - 90 000 zł, „Adaptacja budynku przy 
      ul. Kościuszki 37” – dział 853 rozdział 85395 § 6059 - 65 000 zł, „Zaprojektowanie 
      i wybudowanie nowego kolektora deszczowego odwadniającego północne tereny osiedla 
      Kajki II” – dział 900 rozdział 90001 § 6050 - 15 000 zł, „Rewitalizacja 
      zdegradowanych terenów komunalnych dla rozwoju funkcji rekreacyjno – turystycznych 
      w mieście – II etap” – dział 630 rozdział 63095 § 6059 - 70 000 zł,  „Zagospodarowanie 
      terenów komunalnych” – dział 700 rozdział 70095 § 6050 - 17 000 zł, „Jaśniejsze 
     sąsiedztwo” – dział 900 rozdział 90015 § 6050 - 729 237 zł). 
3. Zwiększa się przychody budżetu 2015 o kwotę 1 667 000 zł z tytułu wolnych środków.
     Deficyt budżetu wyniesie 12 381 989 zł
II. W załączniku nr 1 zmiany w latach 2016 - 2017, w tym:
Zdanie inwestycyjne: „Budowa ulic Jesienna, Wiosenna, Letnia, Spacerowa” wpisuje się do
zadań wieloletnich na lata 2015 – 2017, w związku z tym zwiększa się wydatki majątkowe
w 2016 r. o kwotę 400 000 zł, w 2017 r. o kwotę 400 000 zł. 
III. W załączniku nr 2 – Wykaz przedsięwzięć do WPF:
Wpisuje się przedsięwzięcie: „Budowa ulic Jesienna, Wiosenna, Letnia, Spacerowa” 
na lata 2015 – 2017 na łączną kwotę 1 380 000 zł.
Zmniejsza się wydatki w 2015 r. na przedsięwzięcia: „Adaptacja budynku przy 
ul.  Kościuszki  37  –  Centrum  Rewitalizacji  Społecznej  w  Ełku”  o  kwotę  65 000  zł,
„Rewitalizacja zdegradowanych terenów komunalnych dla rozwoju funkcji rekreacyjno 
– turystycznych w mieście – II etap” o kwotę 70 000 zł. 
 
2)   Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
w budżecie miasta Ełku, w części będącej w zainteresowaniu członków Komisji:
I) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Biuro Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi:
Zwiększa się z wolnych środków wydatki o kwotę 100 000 zł z przeznaczeniem na dotacje 
dla organizacji pozarządowych, w tym na zadania z zakresu:
- ochrony i promocji zdrowia – 30 000 zł – dział 851 rozdział 85195 § 2360,
- kultury fizycznej i sportu – 30 000 zł – dział 926 rozdział 92695 § 2360,
- wypoczynku dzieci i młodzieży – 20 000 zł – dział 854 rozdział 85412 § 2660,



- kultury i ochrony dziedzictwa narodowego - 20 000 zł – dział 921 rozdział 92195 § 2360.
Zmiany związane są z zabezpieczeniem środków na w/w zadania wykorzystanych w ramach
otwartych konkursów ofert przez organizacje pozarządowe.
II) w zakresie  dochodów i  wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez  Wydział
Promocji, Sportu i Kultury:
Zwiększenie dochodów o kwotę 70 000 zł z tytułu dotacji przeznaczonej dla Ełckiego Centrum
Kultury na rok 2015 (dział 921 rozdział 92109 § 2710), zgodnie z umowy Nr KE.80.2015. BD
między  Województwem  Warmińsko  –  Mazurskim  a  Miastem  Ełk,  na  podstawie  której
województwo udziela miastu pomocy finansowej w formie dotacji celowej. Środki zwiększą
dotację  dla  ECK w Ełku (dział  921 rozdział  92113 § 2480) na realizację  zadań z  zakresu
kultury. 
III)  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Zespół
Inwestycji:  
2. Projekt zagospodarowania terenu przy ujściu rzeki Ełk dział 926 rozdział 92695 § 6050
W związku z koniecznością opracowania koncepcji tematycznych parków rekreacyjno 
-  wypoczynkowych  na  terenie  miasta  zmienia  się  tytuł  inwestycyjny  z  „Projekt
zagospodarowania  terenu  przy  ujściu  rzeki  Ełk”  na „Opracowanie  koncepcji
funkcjonalno – użytkowych parków rekreacyjno – wypoczynkowych na terenie miasta
Ełk”. Kwota wydatków na zadaniu pozostaje bez zmian. 
Wstępna lokalizacja parków:
- teren przy ujściu rzeki Ełk
- osiedle „Grunwaldzkie”
- osiedle „Kajki” (dwa parki w rejonie Szosy Obwodowej i ogródków działkowych)
- osiedle „Konieczki” przy pętli autobusowej
- cypel na osiedlu Kilińskiego.
V)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Polityki
Społecznej:
Zgodnie z art. 191 ust. 8 i 9 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie
pieczy  zastępczej  Gmina  właściwa  ze  względu  na  miejsce  zamieszkania  dziecka  przed
umieszczeniem  go  po  raz  pierwszy  w  pieczy  zastępczej  ponosi  odpowiednio  wydatki
w wysokości: 10% - wydatków na opiekę i wychowanie dziecka w pierwszym roku pobytu
dziecka w pieczy zastępczej, 30 % w drugim roku pobytu dziecka w pieczy zastępczej, 50%
w trzecim i kolejnych latach pobytu dziecka w pieczy zastępczej.
W związku z powyższym zwiększa się wydatki w dziale 852 rozdział 85204 § 4300 o kwotę
100 000  zł.  z  przeznaczeniem  na  współfinansowanie  pobytu  dzieci  w  pieczy  zastępczej
(54 000 zł – współfinansowanie pobytu dzieci w placówkach, 46 000 zł – współfinansowanie
pobytu dzieci w rodzinach zastępczych). 
Finansowanie wydatków – wolne środki.
Zmiana  wynika  ze  zwiększenia  się  liczby  dzieci  umieszczanych  w  pieczy  zastępczej,
pochodzących z terenu miasta Ełku oraz współfinansowania ich pobytu w pieczy zastępczej 
w wysokości 50%.
VII) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Edukacji:
1. Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 w Ełku w rozdziale 80101 przenosi się
pomiędzy paragrafami wydatkowymi kwotę 3.000 zł. Przeniesienie kwoty podyktowane jest
bieżącą działalnością szkoły oraz prawidłowym zaewidencjonowaniu wydatków. W rozdziale
80103  przenosi  się  pomiędzy  paragrafami  wydatkowymi  kwotę  18.654  zł..  Przeniesienie
kwoty  podyktowane  jest  redukcją  1  etatu  w związku  z  odejściem pracownika  i  potrzebą
wypłacenia odprawy z tytułu redukcji etatu.
2. Na wniosek Dyrektora Gimnazjum nr 1 w Ełku w rozdziale 80110 przenosi się pomiędzy
paragrafami  wydatkowymi  kwotę  18.654  zł.  Przeniesienie  kwoty  podyktowane  jest
rozwiązaniem umowy o pracę z nauczycielem i potrzebą wypłaty odprawy z tytułu redukcji
etatu.
3. Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Mali Odkrywcy w rozdziale 80104 przenosi
się pomiędzy paragrafami wydatkowymi kwotę 4.789 zł. Przeniesienie kwoty podyktowane



jest zwiększonym zapotrzebowaniem na środki remontowe w związku z modernizacją ogrodu
przedszkola.
4.  W rozdziale  80195 przenosi  się pomiędzy paragrafami  wydatkowymi  kwotę 19.000 zł.
Przeniesienie  kwoty podyktowane jest  prawidłowym wydatkowaniem grantów sportowych
przydzielonych  poszczególnym  szkołom  za  udział  w  rywalizacjach  sportowych
organizowanych w ramach Mistrzostw Miasta Ełku.
5.  Przenosi się pomiędzy rozdziałami 80195 i 80101, 80104, 80110, 85407 kwotę ogółem
87.580  zł.  Zmniejszenie  wydatków  w  rozdziale  80195  z  paragrafu  4270  –  zakup  usług
remontowych, podyktowane jest zwiększeniem wydatków dla szkół na bieżące wydatki na
wyposażenie  łazienek,  zakup  usług,  wynagrodzenia  za  zlecenia  oraz  dostosowanie
pomieszczeń do nowej organizacji SP 7. 
6.  W rozdziale 80146 przenosi się pomiędzy paragrafami kwotę 3.000 zł. Zwiększa się plan
wydatków na  umowy zlecenia,  zmniejsza  się  plan  wydatków na  zakup  usług  pozostałych.
Przeniesienie  podyktowane  jest  bieżącymi  potrzebami  związanymi  z  dokształcaniem
i doskonaleniem nauczycieli.

Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 15 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 3
głosach „wstrzymujących” zaopiniowali  pozytywnie projekt  uchwały   w sprawie  zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2015-2027.
Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  14  głosami  „za”  przy  0  głosach
„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie
zmian  w budżecie Miasta Ełku na 2015 rok.

3)  Naczelnik  Wydziału  Polityki  Społecznej  Irena  Katarzyna  Podlecka  omówiła  projekt
uchwały zmieniający uchwałę Nr XXIX/290/08 Rady Miasta Ełku z dnia 29 maja 2012 roku
w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata
2008  –  2018”,  zmienionej  uchwałą  Nr  XX.181.2012 z  dnia  29  maja  2012 r.  -  zgodnie z
Uchwałą Nr XXIX/290/08 Rady Miasta Ełku z dnia 25 listopada 2008 roku w sprawie
przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 –
2018”, zmienionej  uchwałą  Nr  XX.181.2012  z  dnia  29  maja  2012  r.  Wydział  Polityki
Społecznej  prosi  o  wprowadzenie  zmian  w  Rozdziale  V  –  Założenia  strategiczne.  Misja,
priorytety i cele operacyjne. Zmiany te wynikają z potrzeby dostosowania ww. dokumentu do
aktualnych  potrzeb  oraz  sytuacji  podmiotów  działających  na  terenie  Ełku.  W przyszłości
umożliwi to podmiotom aplikowanie o środki w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  na  lata  2014-2020,  w  zakresie  polityki  społecznej
Ponadto  zmiany  te  są  zgodne  z  propozycjami  wypracowanymi  przez  przedstawicieli
zaangażowanych w jej realizację środowisk.
Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 14 radnych.
Członkowie  obu  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  14  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały  

4)  Naczelnik  Wydziału  Polityki  Społecznej  Irena  Katarzyna  Podlecka  omówiła  projekt
uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu „Ełcki system wsparcia osób dotkniętych
przemocą w rodzinie” w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie jednostek samorządu
terytorialnego w tworzeniu systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie” edycja 2015 oraz
w  sprawie  zabezpieczenia  środków,  niezbędnych  na  realizację  projektu  w  przypadku
otrzymania  dofinansowania  -  Na   podstawie  informacji  z  Ministerstwa  Pracy  i  Polityki
Społecznej    dotyczącej  wyników konkursu w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie
jednostek  samorządu  terytorialnego  w  tworzeniu  systemu  przeciwdziałania  przemocy  w
rodzinie”  wynika,  że  przyznano Gminie  Miasto  Ełk  dotację   na  realizację  projektu  „Ełcki
system wsparcia osób dotkniętych przemocą w rodzinie”.



Projekt  stanowi  kontynuację  podejmowanych  działań  w  obszarze  przeciwdziałania
przemocy w rodzinie  w Ełku.  Ponadto  wpisuje  się  on  w założenia  Miejskiego Programu
Przeciwdziałania  Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata
2011-2014.  Realizacja  projektu  pozwoli  na  dostosowanie   istniejącej  infrastruktury
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku  do potrzeb osób dotkniętych przemocą w
rodzinie.

Projekt  „Ełcki  system  wsparcia  osób  dotkniętych  przemocą  w  rodzinie” jest
dofinansowany w ramach  Programu Osłonowego Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej
„Wspieranie  jednostek  samorządu  terytorialnego  w  tworzeniu  systemu  przeciwdziałania
przemocy w rodzinie”.

Realizatorem projektu będzie Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Ełku. Projekt
realizowany będzie do końca 2015 r. 
Wartość projektu  wynosi 125 000,00 zł, z czego dofinansowanie stanowi 100 000,00 zł,  a
wkład własny stanowi 25 000,00 zł. Środki własne zaplanowane są w budżecie MOPS.
Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 14 radnych.
Członkowie  obu  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  14  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały 

5)   Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił  projekt uchwały  w sprawie określenia
warunków  i  trybu  finansowania  rozwoju  sportu  w  Ełku  -  projekt  uchwały  ma  na  celu
rozszerzenie możliwości jednostki  samorządu terytorialnego w zakresie finansowania zadań
zleconych klubom sportowym. W związku z rozwojem sportowym drużyn z terenu miasta Ełku
oraz  podniesieniem poziomu sportowego,  zaistniała  konieczność  przyjęcia  zasad udzielania
dotacji ełckim klubom. Tworzymy w tej chwili mechanizm i możliwość przekazania pieniędzy.
Na razie jednak nie przekazujemy środków finansowych. Nie mamy takich środków zapisanych
w tegorocznym budżecie miasta.
Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 14 radnych.
Członkowie obu Komisji w głosowaniu jawnym; 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i
1 głosie „wstrzymującym” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały. 

Do punktu  6  
Przewodniczący Komisji Turystyki,  Sportu i Rekreacji Andrzej Koc zapoznał zebranych

z  pismem  dotyczącym  wskazania  trzech/trojga  radnych  do  pracy  w  Radzie  Działalności
Pożytku  Publicznego  –  pismo  w  załączeniu  do  protokołu.  Przewodniczący  Rady  Miasta
zadekretował pismo o wskazanie po jednym z radnych z Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji,
Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny oraz Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. Prośba zatem
o zgłaszanie chętnych radnych.

Radny  Michał  Tyszkiewicz  powiedział,  że  zgłasza  radnego  Nikodema  Kemicera,  jako
przedstawiciela Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji.
Radny Nikodem Kemicer wyraził zgodę.

 Radna Irena Markowska zgłosiła radnego Piotra Karpienię, jako przedstawiciela Komisji
Oświaty, Kultury i Rodziny.
Radny Piotr Karpienia wyraził zgodę.
Członkowie obu Komisji jednomyślnie, poprzez aklamację przyjęli kandydatury radnych do
Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

Radna  Joanna  Porucznik  poruszyła  problem  braku  w  naszym  mieście  psychiatry
dziecięcego. Od pewnego już czasu rodzice takie wizyty załatwiają prywatnie. Natomiast taki
lekarz jest w Ełku niezbędny do diagnozowania uzależnień i innych dysfunkcji u dzieci. Jest
to zwłaszcza ważne, gdyż jest niezbędne leczenie farmakologiczne.



Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej Irena Katarzyna Podlecka powiedziała, że jest to
duży problem. Korzystaliśmy już z lekarza psychiatry z Białegostoku, którego konsultacje
kosztowały 360 zł za godzinę.. W tej chwili mamy panią psychiatrę za 200 zł za godzinę.
Opłata jest w ramach programu profilaktyki, gdzie mamy zapisane 40 tys. zł.. Mamy bardzo
dużo młodzieży uzależnionej behawioralnie i dochodzą do tego jeszcze dopalacze. Bedziemy
się starali ten problem rozwiązać.

Radny Robert Klimowicz zwrócił się z pytaniem – czy znane są już wyniki egzaminów po
6-tej klasie szkoły podstawowej? Jakie szkoły wypadły najlepiej a jakie najgorzej?

Naczelnik  Wydziału  Edukacji  Stanisław  Zalewski  –  taka  informacja  zostanie
przygotowana i przedłożona radnym w m-cu wrześniu. Szkoły zbierają informacje.

Radny Nikodem Kemicer poruszył  problem, jaki się pojawił w szpitalu „Pro-Medica”.
Dyscyplinarnie został zwolniony ordynator oddziału pulmonologicznego i może być problem
z utrzymaniem tego oddziału. Czy jest teraz jakiś pomysł na rozwiązanie tego problemu?

Z-ca Prezydenta  Miasta  Artur Urbański  powiedział,  że  „Pro-Medica” jest  spółką i  ma
swój  Zarząd  oraz  Radę  Nadzorczą.  Trwają  w  tej  chwili  rozmowy  z  pozostałymi  trzeba
lekarzami.  Musimy  mieć  świadomość,  że  podpisany  kontrakt  na  ten  rok  z  Narodowym
Funduszem  Zdrowia  na  świadczenie  usług  zdrowotnych  dla  tego  oddziału  jest  niższy
o kilkaset tysięcy złotych, a tutaj pojawiają się żądania płacowe. Prezes spółki zapewnia, że
rozmawia z lekarzami i te działania idą w dobrym kierunku.

Radny  Michał  Tyszkiewicz  –  na  jakim  etapie  jest  budowa  boiska  ze  sztuczna
nawierzchnią?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – została podpisana oferta na przetarg, która musi
wisieć 21 dni. Jest duże zainteresowanie.

Radny Tomasz Przekop – w zmianach budżetowych jest przeznaczenie pewnych środków
finansowych  na  przeniesienie  Gimnazjum  nr  2  z  ul.  Kilińskiego  do  budynku  przy  ul.
Koszykowej,  czy  tych  pieniędzy  jest  wystarczająco?  Czy  wszystkie  osoby  pracujące  w
Gimnazjum nr 2 przejdą do nowej szkoły?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – jest przygotowywana dokumentacja projektowa,
która odpowie,  jakie  koszty będziemy musieli  ponieść.  Rozmawiamy też z  potencjalnymi
wykonawcami  i  przygotowane  zostaną  dwa warianty  kosztorysu.  Jeśli  chodzi  o  strukturę
organizacyjną,  to  przechodzi  ona w całości  do nowej szkoły a  nawet zostaną zatrudnione
dodatkowe osoby  z obecnej szkoły przy ul. Koszykowej. Rada Powiatu Ełckiego podjęła
uchwałę o sprzedaży budynku przy ul. Koszykowej za 1 złotówkę. 

Na  zakończenie  obrad  Komisji  głos  zabrała  przedstawicielka  Stowarzyszenia  Adelfi
Małgorzata  Zając-Karczmarczyk,  która podjęła  temat  włączenia  Stowarzyszeń w działania
oświatowe pod kątem włączenia w projekty rewitalizacyjne.

Radny Michał Tyszkiewicz powiedział, ze chciałby zaprosić do głosowania w plebiscycie
radia RMF na Piotra Karpienię.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  zaprosił  obecnych  na  wydarzenia  kulturalne
i sportowe, które będą miały miejsce w naszym mieście w ciągu lata.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
  Przewodniczący obrad:

Małgorzata Stachowiak           
   Andrzej Koc 


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

